

Signature

Bourgogne Aligoté



La gamme "Signature" propose des vins d'appellation régionales et communales créés avec soin, véritables reflets de notre Bourgogne septentrionale.

Chacun exprime la typicité de la région viticole dont il est issu, en exprimant les nuances et les subtilités propres à son terroir, exacerbées par le travail méticuleux et la signature de qualité des vins d'Olivier Morin.

The "Signature" range offers meticulously crafted regional and communal appellation wines, which truly embody the essence of our northern Burgundy.

Each one showcases the characteristic traits of its respective wine region, expressing the nuanced and subtle qualities specific to its terroir, enhanced by the meticulous craftsmanship and quality signature of Olivier Morin's wines.

Appellation - Bourgogne Aligoté

Cépage : Aligoté

Caractère du vin : Le Bourgogne Aligoté offre une pureté immédiate, une fraîcheur gustative et une texture onctueuse. Il met en valeur la unicité de chaque parcelle grâce à un élevage précis, reflétant la minéralité unique du nord de la Bourgogne.

Dégustation : Ce Bourgogne Aligoté peut être apprécié dès maintenant. Accompagnez le de plats légers tels que des salades fraîches, des fruits de mer ou des fromages de chèvre frais pour en savourer pleinement les qualités. La température de service recommandée est de 12°C.

Appellation - Bourgogne Aligoté

Grape variety : Aligoté

Wine character: Bourgogne Aligoté delivers instant purity, a refreshing taste, and a smooth texture. It accentuates the distinctiveness of each vineyard plot through meticulous cultivation, showcasing the exceptional minerality found in northern Burgundy.

Tasting: This Bourgogne Aligoté is perfect for immediate enjoyment. Pair it with light dishes like fresh salads, seafood, or creamy goat cheese to fully appreciate its qualities. The recommended serving temperature is 12°C, allowing you to savor its flavors to the fullest.



2 chemin Vaudu 89530 Chitry

+33 3 86 41 47 20 chitry@olivier-morin.fr